
Wyciąg z protokołu z II sesji Rady Miejskiej Chełmży odbytej w dniu 23 maja 2024 r. – 

punkt: Odpowiedzi na wnioski i zapytania 

 

 

Radny Bartłomiej Kaczorowski 

Mieszkańcy pytają co jest powodem tak częstych awarii wodociągowych na ulicy Bydgoskiej? 

Pan Paweł Polikowski 

Winny jest stan sieci wodociągowej. Rury w wielu miejscach w mieście mają przynajmniej 50 

lat. Przy ul. Bydgoskiej rura stalowa pękła po prostu. Wczoraj założono opaskę. Dzisiaj okazało 

się, że taka opaska jest niewystarczająca. I trzeba wyciąć część rury i założyć nową. Dlatego 

dzisiaj woda została wyłączona. Prace wodno-kanalizacje są niezwykle drogie. Nie stać nas na 

wymianę infrastruktury, która jeszcze w tym momencie działa  a jeszcze nie całe miasto jest 

skanalizowane.  Na tak starym majątku, kilkudziesięcioletnim należy się spodziewać awarii. I 

te awarie punktowo będziemy usuwać. 


